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PROTOKÓŁ NR 0012.4.10.2023 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego 

 i Samorządu Terytorialnego  
w dniu 5 grudnia 2023r. 

 
 
Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
Czas posiedzenia Komisji: 12:00 – 12:45 
 
W   posiedzeniu   uczestniczyli   członkowie   Komisji  oraz  zaproszeni  goście,  
zgodnie  z załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad 
 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawy bieżące 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2023 rok, 
 Pismo w sprawie wyznaczania podmiotów na rzecz których skazani mogą 

wykonywać prace na cele społeczne, 
 

4. Wolne głosy i wnioski 
5. Przyjęcie protokołu z dnia 30 listopada 2023 r.  
6. Zakończenie posiedzenia  

 
Ad.1.  
Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Tadeusz Markiewicz – Przewodniczący 
Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego  
 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości.  
 
Ad.2.  
 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.3 
 
Sprawy bieżące 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2023 rok, 
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Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – Dariusz 
Holesz.  
 
Szymon Klimczak 
 - Kiedy będzie oddane rondo  u zbiegu ul. Zielonej, Podhalańskiej, Młyńskiej? 
 
Dariusz Holesz 
- Formalnie 27 grudnia mamy zaplanowaną płatność. Nie możemy odda inwestycji 
dopóki nie będzie płatność wykonana. Takie są warunki programu.  
 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 
 

 Pismo w sprawie wyznaczania podmiotów na rzecz których skazani mogą 
wykonywać prace na cele społeczne, 

Komisja zapoznała się z pismem i przyjęła do wiadomości.  
 
Ad. 4 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Tadeusz Markiewicz 
 - Chciałabym poruszyć kwestię naprawy oświetlenia przez firmę która wygrała 
przetarg. Wydaje mi się, że źle wywiązuje się ze swoich obowiązków.  
 
Jarosław Piechaczek 
 - Dziś było otwarcie nowego przetargu. Mamy 3 oferty.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Kto nadzoruję firmę? 
 
Jarosław Piechaczek 
 - Zgodnie z procedurą zgłoszenia o awarii oświetlenia można zgłaszać do SM lub 
bezpośrednio do wydziału. Przekazujemy zgłoszenia każdego dnia do firmy. Firma 
w terminie musi wskazać czy wykonała daną usterkę. Jeżeli nie wykonuje w danym 
terminie to naliczamy kary umowne. Na koniec umowy będziemy mogli przeliczyć 
dokładnie jakie były opóźnienia. Wolałbym kar nie nakładać a mieć naprawione 
oświetlenie.  
 
Urszula Sobik 
 - chciałam odnieść się  do ostatnich opadów śniegu, które miały miejsce w 
weekend? Dużo mieszkańców sołectwa Boryna dzwoniła na SM w sprawie 
odśnieżania i niestety nikt nie odbierał telefonu. Wiem, że telefony były odbierane 
ale musielibyśmy w jakiś sposób to rozwiązać, żeby mieszkańcy nie myśleli, że 
telefon jest wolny i nikt go nie odbiera. Szczególnie chodzi o dni świąteczne. 
Chciałam również zwrócić uwagę na sprzęt, którym firma odśnieża w sołectwie – 
sprzęt jest złej jakości. Prosiłabym, żeby rozwiązać ten problem.  
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Grzegorz Osóbka 
 - W sobotę i niedzielę dyżurny odebrał kilkaset telefonów, które są odnotowane. 
Jeżeli ktoś twierdzi, że dzwonił, była ciągłość połączenia i nie były telefony 
odbierane to wprowadza w Panią w błąd. Przesłałem raport Panu Prezydentowi. 
Mieszkańcy muszą się uzbroić w cierpliwość. To jest kwestia  cierpliwości a nie 
braku osoby, która jest cały czas.  
 
Urszula Sobik 
 - Nie mam do państwa pretensji tylko proponuję, aby pomyśleć nad rozwiązaniem 
tego problemu w jakiś sposób. Na jak długo podpisana jest umowa z firmą, która 
odśnieża i jest odpowiedzialna za utrzymanie letnie w sołectwie Borynia – 
Skrzeszowice? 
 
Robert Cichowicz 
 - Mamy 16 kwartałów w których uczestniczy 7 firm obsługujących te kwartały. 
Zależało nam, żeby firmy nie dublowały tym samym sprzętem na różnych 
kwartałach. Borynię – Skrzeczkowice obsługuje ta sama firma co Zdrój i efekty 
tego tez widzimy. Mamy olbrzymi problem z tą firma i prawdopodobnie będziemy 
musieli się rozstać i ogłosić nowy przetarg na obsługę tych kwartałów.  
 
Urszula Sobik 
 - Tłumaczę mieszkańcom, że mają robić zdjęcia i zgłaszać błędy w wykonaniu 
usług.  
 
Tadeusz Markiewicz 
 - Czy dużo osób bezdomnych przebywa w ogrzewalni podczas mrozów? 
 
Grzegorz Osóbka 
 - Ok 20 osób mamy w tej chwili. Są to te same osoby nikt nowy nie przybył.  
 
Ad. 5 
 
Przyjęcie protokołu z dnia 30 listopada 2023 r.  
 
Protokół został przyjęty jednogłośnie  
 
 
Ad. 6 
 
Zakończenie posiedzenia  
 
Przewodniczący Komisji Tadeusz Markiewicz podziękował wszystkim za przybycie 
po czym zakończył posiedzenie. 
 
Protokołowała  
Monika Dulewicz                 

  Przewodniczący Komisji  
Tadeusz Markiewicz 

 
 
 
 


